
Bagatelgrænse for indberetning af punktafgift på chokolade 

 

For år tilbage skulle der indberettes og betales punktafgift på kaffe og chokolade. 

 

Efterfølgende er der indført en bagatelgrænse på punktafgift for kaffe – mens der fortsat skal betales 

punktafgift af chokolade – uanset importstørrelsen. 

 

For mit vedkommende importerer jeg 3 – 4 gange om året – sammenlagt omkring 100 kg. – og alligevel skal 

jeg HVER måned indberette indenfor en given periode. Også selvom jeg ikke har importeret i den givne 

periode. 0 indberetning. 

Jeg er således tvunget til at huske at indberette + at være i nærheden af en computer + at have nøglekort 

med til firmaet, hvis jeg skulle forledes til at holde en lille 14 dages ferie i begyndelsen af måneden……. 

Ergo – Folketinget bestemmer mere eller mindre, hvornår jeg skal holde ferie……  

 

Så siger skat, at jeg kan benytte periodevis indberetning – men så skal jeg betale forud og have kvittering, 

før jeg kan modtage varerne. Omstændigt og ekstra ressourcekrævende for både Skat og mig. 

 

Hvorfor kan der ikke indføres en tilsvarende bagatelgrænse på chokolade, som der er på kaffe ?? 

 

På forhånd tak 
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